



## **Vergadering 23 Juni 2011 IRC**

Bij inbrengen actiepunten (naam) erbij SVP

Gerelateerd aan: Masterpad nog linken(!)

### **Agenda Bestuursvergadering**

- **Opening**
  - Opening
- **Goedkeuring notulen**
- **Goedkeuring agenda**
- **Voortgang Aktielijst**
- **Bestuurszaken**
  - **Algemene zaken**
    - Volgende verkiezingen, commissie vormen draaiboek/roadmap (Rodger)
    - Doelen bestuur komende termijn helder krijgen (Rodger)
  - **Financiële zaken**
    - **Kas**
      - Bitcoin (Rodger)
    - **Begroting**
  - **Leden**
    - **Aantal**
      - Update (Rodger)
    - **Beheer**
- **Afgelopen activiteiten**
- **Komende activiteiten**
  - Eerstvolgende landelijk meet
  - ALV
- **Werkgroepen voortgang**
- **WVTTK**
- **DVV**
- **Sluiting**



### Notulen Bestuursvergadering

Aanwezig : David, Patriek, Rodger  
Afgemeld : Geert-johan [23:36:06] \* GeertJohan has joined #PPNL-Bestuur  
Afwezig : Dirk  
Voorzitter : David  
Notulist : Rodger

- **Opening**
  - Geopend om 21:34 uur
- **Goedkeuring notulen**
  - Aanwezigen keuren goed
- **Goedkeuring agenda**
  - Aanwezigen keuren goed
- **Voortgang Actielijst**
  - open acties: 1, 4,5,6,7,8,9,10,11
  - gesloten acties: 2, 3
- **Bestuurszaken**
  - **Algemene zaken**
    - Volgende verkiezingen, commissie vormen draaiboek/roadmap  

Rodger wil graag werken aan een roadmap voor de volgende verkiezingen en de focus van het bestuur meer naar de verkiezingen richten.  
David wil de focus meer op leden werven hebben. Focus verdelen is misschien de uitweg uit deze penibele situatie. Rodger gaat een werkgroep starten om aan de roadmap te werken en vraagt daarbij Jorrit naar wat er hier in het verleden voor gedaan is.(!)
  - Doelen bestuur komende termijn helder krijgen (Rodger)  
**Voorlopige doelen:**
    - leden werven
    - werkgroepen draaiende krijgen
    - verkiezingen voorbereiden
- **Financiële zaken**
  - **Kas**  
Bitcoin  
EFF heeft een stuk geschreven over Bitcoin waarin ze zeggen dat door hun steun mensen meer vertrouwen in bitcoin kregen dan EFF zelf had en hebben daarom besloten geen bitcoin donaties meer te ontvangen(ongenuanceerd). discussie volgt over in hoeverre PPNL Bitcoin kan/moet/zal/zou ondersteunen.  
  
Besloten wordt om een werkgroep/mailinglijst aan te maken en daar mensen met expertise in te stoppen zodat de opties kunnen worden onderzocht (!).. Deze mailinglijst heeft als doel de leden/bestuur/mensheid te informeren over voor en nadelen van Bitcoin en de opties voor PPNL te onderzoeken.



- **Begroting**
  - Begroting is goed maar heeft op het moment geen prio1. Dit wordt van belang wanneer er zicht is op uitgaven, deze worden in de roadmap ook beschreven. De overdracht van de Penningmeester gegevens heeft echter wel prio1 en is vooralsnog niet gedaan.
  - contributiefactuur, David wil een deadline hiervoor zien en wil dat er stickers en/of flyers meegestuurd worden. Rodger gaat kijken of er nog voldoende stickers zijn(!). Ook wordt het plan opgevat voor een ledenBBQ(!). Rodger gaat brief opstellen contributiefactuur(!)
- **Leden**
  - **Aantal**
  - Update (Rodger)  
Rodger geen zicht op ledenaantal, nog geen .odt kregen even Dirk aan den staart trekken herinnering(!).
- **Afgelopen activiteiten**
  - Geen
- **Komende activiteiten**
  - **Eerstvolgende landelijk meet**  
Onvrijwillig actiepoint van Geert-johan om de locatie in Utrecht te onderzoeken op beschikbaarheid (!)
  - **ALV**  
Streefdatum vastgesteld op 8 januari 2012
- **Werkgroepen voortgang**
  - **Statutencomissie**  
Er is gemaïld naar de statuten mailinglijst qua test en wakkerpor
  - **Denktank**  
Denktank moet voor zichzelf een doel bedenken binnen PPNL(!)
  - **Kroegcomissie**  
Rodger treedt toe tot de kroegcom
  - **Rapid responseteam**  
Geert-johan heeft een draftmail opgesteld maar is nog niet verstuurd(!)
  - **Site beheer com**  
David heeft een testomgeving voor de site, geeky geneuzel over errors en indexen(!)  
Patriek is bezig functies op een rijtje te zetten uit de oude piratepad
- **WVTTK**
  - BBQ binnen afzienbare tijd een BBQ organiseren. Discussie over het wel of niet vragen van gel voor de toegang. Wat zou een mooie kostprijs kunnen zijn? Symbolisch bedrag? Maar we maken wel kosten? Agendapunt volgende vergadering.



- **Rondvraag**

- Rodger: Hoe groot achten jullie de kans dat ik al mijn actiepunten afkrijg voor DVV?
  - Patriek 23%
  - David 0%
- David, hoe vonden jullie deze vergadering, was ik non-afk genoeg?
  - Patriek: Rustig zonder Geert-johan
  - Rodger beter dan de vorige
- David uit verder de wens om maandelijks de beste blogberichten te bundelen in pdf en via de site aan te bieden
- David wil graag vragen of hij de blogpost van Arjen Kamphuis mag plaatsen op de site. Zijn "pick-two"artikel.

- **DVV**

- Woensdag 29-06-11 21:30

- **Sluiting**

- Gesloten om 00:35 uur

**Agenda voor DVV: <http://piratenpartij.piratenpad.de/32>**

**Aktielijst Woensdag 22-06-11**

Wie	Wat	Status*
1. Dirk, Blauwbaard	Blogmoderatie reglement maken.	(O)
2. <del>Geertjohan, BB</del>	<del>Chatlogs maken</del>	<del>(IP)</del>
3. <del>Jolly_Rodger</del>	<del>Notulen publiceren</del>	<del>(IP)</del>
4. Blauwbaard	Bitcoin account maken	(IP)
5. Fundraising Com.	Bitcoin pooled mining	(C)
6. webteam,GJ	"Schatkist-o-meter" en donatiemogelijkheden	(O)
7. Davidd	Audio regelen om te afspraken volgende ALV na te gaan	(IP)
8. Dirk/Patriek	Afspreken naar Arjen te gaan voorn penning overdracht	(IP)
9. Rodger	Onderzoekt Tjunk optie voor T-shirts	(IP)
10. Rodger	Ontwerpen laten maken voor T-shirts drukken	(O)
11. Rodger	Roadmap werkgroep, jorrit informeren + leden werven	(O)
12. David	Serkoon vragen E-maillijst maken voor bitcoin	(O)
13. Rodger	contact azonata of ruudjah voor wiki acces publish notulen	(O)
14. Rodger	Stickers tellen	(O)
15. Rodger	Dirk mailen herinnering overdracht secretaris	(O)
16. David	BBQ op de agenda volgende keer	(O)
17. Rodger	brief opstellen contributiefactuur (2 w vanaf 22-06-11 DL)	(O)
18. Rodger	Bewheer krijgen .odt	(IP)



## Piratenpartij Nederland

19. Rodger	aktielijst rondmailen naar bestuursleden	(O)
20. Geert-johan	Onderzoek loc. Utrecht (Antior) onderzoeken zie not. 8-06	(O)
21. Patriek	Denktankers porren zichzelf een doel laten bedenken	(O)
22. Geert-johan	Dode mail naar RR-com sturen (CC bestuur)	(O)
23. Rodger	Lijstje met werkgroepen naar @bestuur mailen en hoe het gaat met moddereten	(O)
24. Patriek	David vragen naar errors in indexen	(O)

**\*(O) Open (C) Closed (IP) In Progress**

**Notulen 29-06** <http://piratenpartij.piratenpad.de/32> pw: busfactor

**Notulen 22-06** <http://piratenpartij.piratenpad.de/31> pw: busfactor

**Notulen 8/15-06** <http://piratenpartij.piratenpad.de/30> pw: busfactor